
Schůzka před třídními schůzkami - ZŠ Zeiberlichova 
 

09.04.2025 od 15:30 v jídelně ZŠ Zeiberlichova 
 
Přítomni:  Lenka Kuti (1.A.), Tomáš Kašpárek (1.B.), Jakub Pokorný Zdražil (2.A.), Lenka 
Lerchová (2.B.), Marie Vyskočilová (3.A.), Tomáš Lerch (5.), učitelé a zástupkyně ředitelky 
ZŠ. 
 
Diskutované body: 
 
1. Paní Faltýnková jako vedoucí školní jídelny informovala rodiče o zlepšení v placení obědů 
po zavedení čipů. Ty jsou vnímány jako užitečný nástroj pro evidenci nároků i skutečně 
odebrané stravy. Dále informovala o pořízení salátového baru, kde mají žáci během oběda k 
dispozici čerstvé ovocné a zeleninové saláty a mohou si brát dle vlastní volby. Během jara a 
léta jsou dále plánovány barevné týdny a také ochutnávkové týdny (např. italská kuchyně). 
V kontextu nového spotřebního koše je zařazováno více luštěnin a také méně obvyklé maso 
jako krůtí nebo králičí. Po ohlasu na dotazník na nejoblíbenější jídlo se v plánu i podobná 
akce pro nejméně oblíbené jídlo. 
 
2. Vedoucí školní družiny paní Urbánková informovala o proběhlé akci přespání prvňáků 
(Noc s Andersenem). Dále poskytla bližší informace o akci velikonočního tvoření. Rodiče 
dětí v družinách prosí o kontorlu oblečení dětí na venkovní vycházky, s ohledem na počasí i 
potřebu pokrývky hlavy (šiltovka). Dále prosí o zvážení větších či více svačin pro děti, které 
zůstávají v družině odpoledne, speciálně u dětí, které mají dopolední svačiny v jídelně. 
Připoměla také, že pokud má být dítě omluveno z kroužku pořádaného družinou, musí být 
omluveno buď písemně ( papírek) nebo přes Edookit. 
 
3. Bylo oznámeno, že škola získala školního psychologa. Od 1.4. nastoupila paní Markéta 
Chmelíková, je přímo zaměstnancem školy. Aktuálně navštěvuje jednotlivé třídy pro 
seznámení s žáky a to každé pondělí celkem na 4 vyučovací hodiny. Financování je zatím 
díky zřizovateli zajištěno do konce roku 2025. Na webu školy bude k dispozici kontakt na 
paní psycholožku pro případ, že by s ní nějaké věci stran žáků školy potřebovali řešit i přímo 
rodiče. Prozatím se její činnost týká prevence pro všechny žáky, k tomu není vyžadována 
součinnost či souhlas rodičů žáků, pokud by se mělo přistoupit k cílené činnosti, budou 
rodiče informováni a požádáni o souhlas. 
 
5. Požádali jsme o aktuální informace ohledně přípravy projektu Erasmus+. Paní Wessels 
potvrdila, že projektová žádost nebyla zatím vyhodnocena, termín prý stanoven není, takže 
zatím žádné nové informace nemá. 
 
9. V 1., 2. a 3. třídách vede od začátku školního roku jednu hodinu tělocviku týdně místo 
paní učitelky trenérka. Jedná se o dotační projekt s cílem oživit a zpestřit hodiny tělocviku a 
přinést inspiraci žákům i učitelům. 
 
10. Jaký je důvod změny ubytování na škole v přírodě? Jedná se o změnu na straně 
provozovatele ubytování, v den třídních schůzek byla provedena ještě druhá změna na 
penzion Eden. Nyní je naopak ubytování vyšší kategorie a prostory jsou větší a pro daný 
účel vhodnější. Dále bylo potvrzeno, že posudek lékaře může být nejen na dodaném 



tiskopisu ale i jiném či od jiné organizace. Důležité je, aby platnost (2 roky od vydání) byla až 
do konce školy v přírodě. Proběhla krátká diskuze ohledně telefonů, tabletů a podobných 
zařízení u dětí na této akci - ze strany školy je důrazně nedoporučeno je mít sebou, 
důvěrníci za rodiče rozhodně tento postoj podporují. 
 
11. Rádi bychom paní ředitelku požádali, zda by mohla svolat po oficiálním jmenování 
nového ředitele/ředitelky školy oficiální schůzku za účasti svojí, nového ředitele/ředitelky, 
zaměstnanců školy a se zástupci rodičů a zřizovatele. Předběžně předpokládáme termín na 
začátku června. 
 
Vypracoval: Tomáš Kašpárek 
Verifikoval: Lenka Kuti, Lenka Lerchová 
 


